
RESUM PLE 8/6/20 

 

Llegim una Declaració institucional sobre la decisió de Nissan de marxar de Catalunya 

 

 Decrets : 
 

o Parlem de la modificació de crèdit núm.2, demanem el detall de les partides amb 
el concepte de treballs realitzats per empreses i professionals per un import de 
17.800 euros. En aquesta modificació també fan la incorporació de romanent. 
 

 Es fa la modificació dels òrgans municipals degut a la incorporació de la nova regidora 
d’Unitat. Votem a favor 
 

 TxA ens abstenim a l’aprovació de la resolució dels contractes suspesos per la crisi del 
COVID, degut a que hem demanat l’estimació de costos en danys i perjudicis a aquelles 
empreses, les quals vam suspendre el contracte i es consideraven servei essencial. 
 
 

 Votem a favor de l’adjudicació del nou contracte de l’Escola Bressol, el qual, si no hi ha 
cap recurs, en 15 dies ( cap el 22 de juny) podrà fer-se amb la nova empresa. 
 

 Votem a favor de la modificació de l’ordenança núm. 13 la qual regula la taxa de 
l’ocupació de terrasses per part dels bars i restaurants i que a petició de TxA també fa 
que es suspengui el cobrament en les parades del mercat. 
 
 

 Votem a favor de la represa dels serveis de neteja en els equipaments municipals i del 
servei de deixalleria. 
 

 Votem a Favor a l’adhesió de la Xarxa de Municipis LGTBI 
 
 

 Ens abstenim a la modificació de crèdit núm. 4. Aquesta modificació porta increments 
en subvencions a famílies, Xarxa d’Ampas i Creu Roja. Aquesta última en el debat de 
pressupostos TxA ja va evidenciar que el regidor d’hisenda havia reduït un 10% 
l’aportació municipal com a totes les entitats, i que no estava bé fer lineal la reducció. 
Doncs ara tot i dir que no en aquell moment, s’ha corregit aquell error. 
 
 torn de precs i preguntes: 

o Hem preguntat per les respostes del ple passat entrades per instància el dia 5 
de maig i no contestades encara 

o Hem preguntat per al gestió de les terrasses i la reobertura dels bars degut a les 
queixes i malestar d’alguns propietaris 

o Hem interpel·lat al regidor corresponents sobre: l’Estat dels positius en Covid a 
Argentona 

o Hem fet un prec a informar correctament a les famílies o usuaris de serveis 
municipals de les decisions d’obertura o seguiment de confinament d’aquests 
serveis per evitar confusions innecessàries. Arrel d’aquest prec se li fan 
preguntes al regidor d’Educació referents a les escoles bressols, les quals, no 
sap i creu que no depenen d’ell. 


